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Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 20. 12. 2011 
 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, doc. Janoš, doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. 

Neruda, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, prof. Vráblíková,  
Omluveni:  / 
  
Bod č. 1. – Informace z kolegia rektora dne 6. 12. 2011  
 

1. Kontrola úkolů 
- reakce na jednání MŠMT k přípravě zákona o VŠ – typologie škol x pracovišť neprůhledná, 
autofinancování, výběr školného x financování z rozpočtu 
- upozornění na moţná překvapení vlády – MŠMT omezeně komunikuje s RVŠ a KR, řadu připomínek 
pomíjí!!! 
2. Čerpání rozpočtu UJEP 1-10/2011   Ing. Janáková 
- pozitivní vývoj, překročení u CI, koleje  a menzy, ostatní v normě – viz pošta XI/2011, 
- OON – odstupné rektorát, FSE, FUD, 
- FRVŠ – dočerpání financí – FŢP 67 % (odstředivka podepsána), 
3. Kampus UJEP – informace o průběhu výstavby  Ing. Janáková, doc. Švec 
- MFC – harmonogram stavby je plněn, ostraha zajištěna smluvně stavební firmou (krádeţe), 
- F1 a F2 – monitorovací zpráva – změny v projektu, skluz v realizaci ½ roku. Vázne komunikace s firmami 
GORDION a METROSTAV, novelizace realizačního harmonogramu. 
- FVTM – inv. aktivity – vědecko-průmyslový park…Nestandardní postupy – pasportizace investiční akce za 
300 mil. Kč atd. 
- VaVpI – nesoulad mezi dohodou a předloţeným projektem – pozor na uznatelné náklady! 
- stravování v kampusu - INPEKO se chce podílet na výstavbě! „A“ – prostor v přízemí. 
4. Různé 
- Směrnice rektora č. 3/2011 Studentská grantová soutěţ – letošní rok bude hodnocena dle nové směrnice 
s definovanými kritérii. 
- počty financovaných studentů – SIMS – viz analýza v přiloţené tabulce, zatím to jsou nezávazné údaje. 
Nebudou prostředky za absolventy – zvyšuje se na 20% ukazatel K – kvality. 
- i v roce 2012 budou financováni studenti ve standardní době studia + 1 rok! 
- vnitřní systém hodnocení kvality – příprava prorektorkami + proděkany pro vědu a studium  
- smlouva s Thajskou univerzitou je podepsána, výjezd studentů v LS je moţný, 
- audity projektů OPVK – vše zkontrolovat před předáním auditorovi (firma BFM)), pak jiţ nelze dělat 
změny! 
- vytvoření profesionálního týmu pro hodnocení a řízení projektů – cílem je omezení rizik,  
- prodej knih v e-shopu – zlepšení přístupu k nákupu literatury, 
- zvýšení kolejného od 1/1/2012, 
- MŠMT – změna rozvojových projektů schválena, 
- FŢP - pokračuje řešení projektu Tempus „Biochemie a Biotechnologie“ (8 VŠ z Ruska, po 1 z Litvy, SRN, 
ČR) – pracovní schůzka ve Vilniusu (Litva),  
- trvá diskuse veřejnosti, st. správy, zastupitelů, ek. aktivistů o spoluspalování odpadů v cementárně 
Číţkovice. Přitom se jedná o BAT dle stanoviska odborných orgánů EU (časopis Odpadové fórum, 12/2011, 
str. 19) – osobní účast děkana na jednání s KÚ a vedením Lafarge Cement nad výsledky spalovací zkoušky 
bude 21/12.  

 Kampus UJEP - budova „A“ – předprojektová příprava probíhá, nové návrhy předány projektanty ze 
SIAL Liberec na UJEP. Lokalizace místností v objektu je řešena s Př.F  

 

Bod č. 2.  Výročí 20 let FŽP a UJEP 

 Všechna shromáţdění s předáním ocenění proběhla. 

 Vlastní průběh oslav byl důstojný, splnil účel. 
 

Bod č. 3. Studijní obory  

 Připravit návrh rozšíření akreditace KS n.Mgr. OH + RK při stávajícím personálním obsazení – je třeba 
ihned zpracovat studijní opory a umístit je na stránky kateder – část zcela chybí! Přípravu zajistí garanti 
předmětů v oborech OH a RK, případně s dalšími vyučujícími! 

      Z.: KTEV, KPV 

 Je naprosto nezbytné intenzivně pracovat na studijních podporách pro potřeby kombinovaného studia. 
Všechny učební texty je nutné ihned umístit na stránky kateder pod příslušné předměty.  
Z.: garanti předmětů 
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Bod č. 4 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  

 Druhé kolo přijímacích pohovorů pro uchazeče o doktorské studium proběhlo 15/11/2011. Byli přijati 2 
uchazeči. Studium jim začíná v LS 2012.  

 

Bod č. 5 Úvazky, personální zajištění výuky 

 Byl připraven návrh rozdělení finančních prostředků na katedry (s rezervou pro děkanát) jako součást 
přípravy rozpočtu na rok 2012. Z.: Mgr. Vojtíšek. 

 Členům KD byla tajemníkem rozeslána tabulka s návrhem rozpočtu kateder a děkanátu – týká se 
výhradně rozdělení odhadované dotace bez dalších zdrojů (projekty z resortních ministerstev, TAČR, 
VaV aj.). K rozdělení byly pouţity „studentokredity“ dle aktuálních počtů studentů na vyučovaných 
předmětech v ak. roce 2011/2012.  

 Do rozpočtu fakulty budou plně zapojeny rozpočty projektů, zejména platy řešitelů a spoluřešitelů – 
akademických pracovníků. Proto jsou prováděny změny pracovních smluv na dobu řešení příslušných 
projektů (OPVK, TAČR, TIP).  

 Odměny z projektů musí uhradit odvody (SP, ZP, daň za mzdy).  
 
Různé: 
Děkan  
- Centrum pro otázky ŢP – příprava konference v Ústí n.L. – 9.-10/2 – Hoření, aula 
- Byl přípraven návrh směrnice k finančním záleţitostem – platby externistům na dohody, posudky, 

vedení závěrečných prací, pronájmy prostor apod. Dokončení k vydání - Z.: tajemník  
- Projednány moţnosti spolupráce FŢP a FVTM s GŘ Teplárny Trmice dne 29/11/2011, vzorové techn. 

zprávy nám byly ponechány k prostudování – obdrţel je Doc. Janoš.  
- Oponentury FRVŠ za rok 2011 pro UJEP organizačně a administrativně připraveny, komise 

jmenována, organizačně zajišťuje FŢP – Ing. Harudová.  
- Objekt VÚAnCh je na prodej za cca 22,0 mil. Kč – byl odeslán informační dopis rektorovi UJEP. 
 
Dr. Benda   
- Zasedání AS FŢP – činnost studijního oddělení – zápis se zpracovává – náměty: ročníkový vedoucí, 

úvod do studia, úřední hodiny, knihovna – otevření od 7:30 h. (alespoň v některých dnech), výuka 
jazyků, návaznosti předmětů, pravidla pro zpracování závěrečných prací – informace jsou na webu a 
v knihovně, klíčovou roli má vedoucí práce!  

 
Doc. Janoš  
- Grantová rada UJEP – delegován proděkan pro vědu. 
- Fakultní grantová komise – budou ji tvořit zástupci kateder. 
- Interní granty 12/2011. 
- Ediční činnost – základem směrnice FŢP, dokončení edice za rok 2011, plán na r. 2012, část lze 

financovat z projektu OPVK, směrnice rektora č. X/2012 – návrh pro komisi vědy a umění. 
 
Ing. Brůna  
- Univerzitní knihovna, k 1/4/2012 jmenování ředitele, od 1/1/2013 bude v provozu, Fakultní knihovna 

bude v provozu do konce r. 2012. 
- E-shop – moţnost nákupu literatury. 
- OPVK – kontroly projektů, nepodcenit přípravu, pozor na vyúčtování, vedení agendy a předávání 

reportů. 
- Aktualizace DZ – viz doklad – ve shodě s DZ UJEP – k 29/2 – schválená aktualizace z VR a AS! 
- OPVK – komunikace s Mgr. Kohlovou – doklady předávat přes jednoho pracovníka z katedry  
- Centrum kompetence – návrh prošel do 2. kola. 
- Renovace 1 učebny VT v příštím roce – monitoring uţivatelů – omezit stahování velkých souborů. 
- Průběţně dopravovat poštu pedagogy do Mostu a zpět , 
- Kvalita silnic špatná, počítat se zdrţením při dojíţdění do Mostu! 
 
Mgr. Bogan  
- Kontrola plagiátů – ve STAGU doplnit vedoucími prací 
- Vklad dat do SIMSU – hodně oprav v datech o studentech, FŢP bez potíţí   . 
- U3V – pracoviště Kadaň – přednáška na téma „Historie umění“. 
- Poplatky za studium – návrh sníţení na 18.000,- Kč. 
- Normativ na studenta sníţen  na 24.377,- Kč, tj. cca o 10 %! 
- Gaudeamus Praha – delegovat studenta – zástupce z AS FŢP.  
- Soutěţ absolventských prací – vyhlášena na rok 2012 – viz doklad. 
- Odtahování aut – na hlavní vchod umístit upozornění na parkování v křiţovatce. 
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Mgr. Vojtíšek  
- Čerpání institucionálních prostředků uzavřít ihned!  
- Mzdy z projektů – musí proběhnout výplaty prostředků určených na rok 2011. 
- Práci ukončila paní Chocholoušková a paní Hrstková k 31/12/2011, práci přebírá paní Tůmová a paní 

Soldánová (sekretářka pro KIG + KSV). 
 
Mgr. Marková   
- Bez připomínek. 
 
Ing. Neruda   
- Sokrates – stř. školy v Mostě 10. a 11./1/2012 – prezentace studia na FŢP. 
- Univerzita ve Vladimíru – návštěva FŢP dnes. 
- Univerzita Kazaň – byl doručen návrh smlouvy o spolupráci, zajišťuje se překlad a podpis rektora. 
- Studijní pobyty - Vietnam – 4 studenti, Thajsko – 2 studenti. 
 
Prof. Vráblíková  
- Zajištění předmětů, překryvy. 
- Minimální počty studentů – VH+OŢPP . 
 
Doc Loučka  
- Změny smluv dle zapojení do projektů jsou řešeny.  
 
Příští kolegium bude v úterý, 3/1/2011 od 13:00 hodin, KV 211   
 
Zapsal:  Ing. Richter, děkan 

 


